



## Protokoll från AMPRNet-AB Medlemsmöte 2023-04-18

### 1. Öppnande av mötet

Till mötesordförande valdes: Björn SA0BXI

Till mötessekreterare valdes: Anders SM0ORB.

Deltagarlista:

- Björn SA0BXI(BU)
- Anders SM0ORB (MG)
- Harald SM0KJJ (FRO)
- Dag SM0KDG (MT)
- Jouni SM0MMO (BJ)
- Magnus SA0MAD (UX)
- Jan-Olof SM0IFP (TM)
- Johan SA0BMC (SSA)

Ej representerade:

- AR, BO, MM, NN, QO

### 2. Föregående protokoll

Godkändes. Inga anmärkningar.

### 3. Fastställande av agendan

Agendan fastställdes som i kallelsen.

### 4. Diskussionspunkter

#### 1. Extra medlemsmöte för AMPRNet Sverige vid SSAs årsmöte 22 april.

Temat är frågan om hur medlemmarna vill/kan bidra till samhällsnytta.

Jämtland är på bettet och Christer/SM3EQF kommer att närvara. SSAs nya sektionsledare för sektion Samhällsstöd Thomas/SM7MWA planerar också närvara.

#### 2. Kommunprojektet

Norrvatten upptagna med att diskutera vårt förslag med sina medlemskommuner.

Vi pratar med Bro, Sigtuna, Täby och Värmdö.

Bro får fördjupad briefing denna vecka.

I Sigtuna har länkar installerats mellan närradio och kommunen.

Täby vilar på grund av byte av säkerhetschef.

Värmdö får förslag om länkar Nacka-Gustavsberg-Djurö med två DMR-repeatrar.

#### 3. Arbetsgrupper/Uppgifter som skulle behöva bemannas

1. Administration av IP-adressallokering och DNS-filer, fram och baklänges, IPv4 och IPv6 (Stefan/RGM)

Möten med nationella gruppen för gemensamma servrar (infra) tisdagar 20:15

2. Etablering av noder och länkar (vakant)

Jouni menar att vi behöver ha ordentlig koll på kvaliteten på materiel och hur installationen ser ut. Kvalitetsarbetet måste finnas väl dokumenterat, för att visa platsägare att vi håller god kvalitet vid installationer.



### 3. Routing, främst BGP och OSPF (vakant)

Ingen diskussion i detta möte. Magnus och Björn diskuterar.

### 4. Reservdelar (vakant)

Ingen diskussion i detta möte.

### 5. Reservkraft (vakant)

Jouni vill att frågorna om reservkraft måste tas upp i god tid för att få till finansiering och en plan för löpande underhåll. Björn menar att vi måste tillmötesgå värdarnas önskemål. Budget får diskuteras i avnämningprojekt.

### 6. Reservtid (Magnus/MAD, Björn/BXI)

Jouni frågar om en burk för reservtid borde sättas upp vid varje anslutningspunkt mot Sunet. Magnus menar att reserver snarare behövs längre ut i nätet när netnods servrar inte nås. GPS är en enkel lösning men inte alltid pålitlig. Utrustning med stöd för fler system är att föredra. Magnus och Björn drar.

### 7. Säkerhet (Anders/ORB)

[Sunetdagarna](#) hålls höst och vår och pågår denna vecka. Här finns mycket aktiviteter runt säkerhet. Anders drar och har gjort ett underlag för en utbildning i säkerhetsskydd för FRO. Den behöver provköras en gång innan den sprids. Innehållslista med tidplan för nuvarande version bifogas protokollet.

### 8. Sekretess (Anders/ORB)

Ingen diskussion i detta möte.

## 4. Organisation och arbetsformer

Ingen diskussion i detta möte.

## 5. Utbildning

TU-stiftelsen har tagit fram ett projekt som heter "Fem små hus". PTS har använt det konceptet som underlag. Bra att titta på. Länk till [Fem små hus](#)  
Björn har inte kommit längre med sitt utbildningsmaterial.

## 6. Budget

Inget om detta.

## 7. Tidplan

Tidplan för genomförande får diskuteras när plan föreligger.

## 5. **Övriga frågor**

Inga

## 6. **Kommande möten**

Nästa möte tisdag 30/5 kl 17:30. Preliminär agenda som gärna får kommenteras nås via <http://www.sk0mt.amprnet.se/amprnet/ab/>

## 7. **Mötets avslutande**

Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande.